
 

  

  
ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

  
 

Δευτέρα 18 Νοεμβρίου 2024 
  
 
Προς τον Υπουργό Υγείας, Γεωργιάδη Άδωνι 
 

Θέμα: Προβλήματα στη λειτουργία του ακτινολογικού τμήματος στο Κ.Υ. Ψαχνών του 
Δήμου Διρφύων - Μεσσαπίων στο Νομό Εύβοιας 

Κύριε Υπουργέ, 

Το Κέντρο Υγείας Ψαχνών, το οποίο εξυπηρετεί σημαντικό αριθμό πολιτών της 
περιοχής, αντιμετωπίζει σοβαρό πρόβλημα στη λειτουργία του ακτινολογικού 
τμήματος λόγω έλλειψης εξειδικευμένου προσωπικού, συγκεκριμένα ειδικότητας 
ραδιολογίας-ακτινολογίας.  
Παρά το γεγονός ότι το ακτινολογικό μηχάνημα είναι πλήρως λειτουργικό και υπάρχει 
σύμβαση συντήρησης για τα επόμενα δύο χρόνια (25.01.2024 – 24.01.2026), η 
παροχή βασικών υπηρεσιών ακτινοδιάγνωσης προς τους κατοίκους είναι αδύνατη. Οι 
κάτοικοι αναγκάζονται να μετακινούνται σε άλλες δομές υγείας για ακτινογραφίες, 
γεγονός που προκαλεί επιπλέον ταλαιπωρία και έξοδα, ενώ παράλληλα 
δημιουργούνται προβλήματα στη σωστή αντιμετώπιση των ασθενών. 
Το Κέντρο Υγείας Ψαχνών εκτελούσε ακτινογραφίες μέσω ενός ατόμου ΤΕ 
Ραδιολογίας – Ακτινολογίας, με καθεστώς απόδειξης παροχής υπηρεσιών για το 
διάστημα 02.10.2023 – 01.10.2024.  
Ωστόσο, η πλήρης και μόνιμη κάλυψη της θέσης είναι απολύτως αναγκαία για τη 
σωστή λειτουργία του ακτινολογικού τμήματος και την παροχή ασφαλών και 
αξιόπιστων υπηρεσιών στους πολίτες.  
Έχει προκηρυχθεί δύο φορές η πλήρωση της θέσης με καθεστώς παροχής υπηρεσιών, 
αλλά η θέση δεν καλύφθηκε. 
Πρόσφατα όμως ανακοινώθηκαν τα αποτελέσματα των πινάκων επικουρικού 
προσωπικού, στο οποίο υπάρχει ενδιαφερόμενος κατηγορίας ΔΕ, για τη συγκεκριμένη 
θέση. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1618

Ημερομ. Κατάθεσης:

18/11/2024



 
Επειδή το ζήτημα επηρεάζει άμεσα την ποιότητα των υπηρεσιών υγείας στην περιοχή, 
 
Επειδή η υγεία είναι βασική προϋπόθεση για την ευημερία των πολιτών. 
 
Ερωτάσθε: 
 

1. Προβλέπεται άμεσα να «ανοίξει» η θέση για το ακτινολογικό τμήμα στο Κέντρο 
Υγείας Ψαχνών μέσω των πινάκων επικουρικού προσωπικού και πότε; 
 

2. Ποια είναι τα μέτρα που προτίθεται να λάβει το Υπουργείο για τη γενικότερη 
ενίσχυση των Κέντρων Υγείας, ιδίως σε περιοχές που αντιμετωπίζουν αυξημένες 
ανάγκες; 

 

 

     Η ερωτώσα βουλευτής 
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